
 

REFERAT FRA MØTE I 

MØTE  HOVEDUTVALGET TURN & DANS nr 7/2021  
 

   

Dato:  16/11-2021 Sted: Turnhallen 

Fremmøtte: Gunn Mari Høyem, Vibeke Nesse, Eirik Løvaas (Teams), Jan Otto Halseth,  

Ikke møtt: Tor Olav Høyland 

Meldt forfall: Emilie Hauge, Cathe Norheim 

 

SAK NR. 

 

SAK 

 

 

ANSVARLIG / 

UTFØRT AV 

42/21 Godkjenning av innkalling 

Godkjent uten merknad 

 

43/21 Godkjenning av saksliste 

Godkjent uten merknad 

 

44/21 Godkjenning av referat 

Godkjent uten merknad. 

 

45/21 Orienteringssaker 

 

Leder 

Det vae eekordmange deltakere på NM i år. Dette gjorde arrangementet veldig 

innbringende for oss. Nye regler for NM gir et tak på 36 utøvere. Dette gjør det 

mindre lukrativt å arrangere. 

 

Det blir Juleshow søndag 5/12-21. Generalprøve lørdag. 

 

Økonomi 

Feilføring gjorde at vi gikk fra 300.000 i pluss til 100.000 i minus. Vi er den 

gruppen med høyest antall utestående faktura. 

Lønnsutgiftene ligger litt under budsjett.  

 

Kretsen vil at klubbene skal søke om midler til kompetanseheving av egne trenere 

og dommere. 

 

Turn og Dans har mange «gratispassasjerer». Trenerne MÅ melde fra til sportslig 

leder når de oppdager utøvere som ikke er registrert.  

 

Sportslig leder 

 

TK/TM 

NM gikk strålende. Vestlandsmesterskapet gikk også veldig bra.  

 

Det må på plass flere personer i «dugnadsgruppen» 

 
TK, litt utfordringer med trenersituasjonen. Leder og Sportslig leder jobber med å 

bedre situasjonen. 

 

TM fungerer greit. Espen og Torry deler på treneroppgaven. Renè er i permisjon. 

Det er godt samarbeid med Mads som er trener for gruppe 2. 

 

Vi har ledig plass til flere utøvere. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Dato: 16/11-2021  Referent: Vibeke Nesse  

 

Tropp 

Det kommer nytt reglement fra nyttår. Kretsen setter opp nytt dommerkurs, det 

kommer info om tid og sted. 

Seniorsamarbeid for å holde på eldre utøvere. Vi ønsker å søke kretsen om midler 

til frittstående program. Kr 25.000 fordelt på 3 klubber (SSK, Laksevåg og 

Salhus). 

 

Dans  

Ingen info fra dans. 

 

Bredde 

Samling for breddetrenere 17/11-21.  

Forslag om at vi inviterer trenerne for bredde på en trenersamling der hovedtrener 

for TK/TM, Tropp og Dans kan informere om hvilke kvalifikasjoner de ser etter 

hos nye utøvere. På denne måten kan trenerne for bredde legge grunnlaget hos 

utøvere som vil videre til Apparatturn, Tropp eller Dans. 

 

Nytt fra Hovedstyret  

Jobber med politiattester, Trygg på trening,  

Budsjett skulle vært levert 15/11-21. Turn & Dans har ikke levert innen fristen. 

Vi mangler en økonomiansvarlig i Hovedutvalget. 

 

 

46/21 Andre saker 

 

Medlemsinfo – hva skjer i kommende periode 

 

Årshjul 

 

Sportsplan 

 

 

 

 

 

47/21 Konkurranser/arrangementskomitè 

 

 

48/20 Eventuelt 

Det er dessverre veldig stor slitasje på utstyret i hallen, og dette skyldes feil bruk. 

AFO er ikke lenger i hallen uten turntrener og turndisiplin. 

Trenere må ta ansvar, og ikke tillate feil bruk av apparater og annet utstyr. 

Forslag om at hver trener får tildelt et apparat denne har ansvar for. 

 

Vi MÅ få flere foresatte til å være aktiv. Forslag om å lage en undersøkelse til 

foresatte med forskjellige spørsmål. Hvor mye dugnad ønsker folk å jobbe? Ved 

lite dugnad blir treningsavgiften høyere. Noen som kan tenke seg å være med i en 

sponsorgruppe? 

 

Det er ønske om kamera i hallen til bruk i trening. Det finnes system beregnet for 

dette. Eirik sjekker pris på dette.  

Kan vi få sponsor her? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eirik 

 Følgende vedtak ble fattet: 

•  

 

 • Neste Hovedutvalgsmøte: 18/1-22 kl 17:30  


